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Abstract (en)
A multichamber pump (2) comprises a series of chambers (21, 21') with corrugated walls (22) or nesting walls. The chambers are separated by a
valve tray (23) on which is mounted a valve (26) which has a lower resistance to flow in the direction of delivery (arrow) than in the reverse direction.
The pump can be driven, i.e. the valve tray (23) can be moved, for example by a linear motor (24, 24', 25) or by a hydraulic motor. The multichamber
pump (2) is suitable for delivering multiphase pumping media.

Abstract (de)
Die Mehrkammerpumpe (2) umfasst eine Reihe von Kammern (21, 21'), die balgartige Wände (22) oder teleskopartig ineinanderlaufende Wände
aufweisen. Die Kammern sind durch einen Ventilboden (23) getrennt, auf welchem eine Ventil (26) angebracht ist, das in Förderrichtung (Pfeile)
einen geringeren Strömungswiderstand als in umgekehrter Richtung aufweist. Der Antrieb der Pumpe, d.h. die Bewegung des Ventilbodens (23),
kann z.B. mit einem Linearmotor (24, 24', 25) oder mit einem hydraulischen Motor erfolgen. Die Mehrkammerpumpe (2) eignet sich für das Fördern
von Mehrphasen-Fördermedien.
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